
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2020 
GYMSEKTIONEN 

 
Verksamhetsåret 2020 har varit  väldigt speciellt för hela 
klubben. Inte minst för gymsektionen. Coronapandemin har 
inneburit inskränkningar i all verksamhet. Trots detta har vi 
genomfört 5 möten med telefonkontakt med vissa deltagare. 
I början av året fick vi koncentrera oss på att minska 
trängseln i gymmen. Antalet tränande personer minskade 
drastiskt. 
 På hösten kom det krav på restriktioner från styrelsen och 
efter en del diskussioner internt och med styrelsen kom vi 
överens om att begränsa antalet gymmande till 3 i nedre 
gymmet och 2 i det övre. Sedan fick vi begränsa antalet i 
bastun till max 2. Alternativet var att stänga gymmet. Då 
schemalade vi medlemskontrollerna för att täcka större 
delen av öppettiderna för att kolla att reglerna följdes. Flera 
icke medlemmar blev anmodade att betala eller lämna 
gymmet för att ge plats åt oss medlemmar. Nu har vi inte 
sett någon trängsel på ett tag. 
Vidare så har roddmaskinen gått sönder och vi har bestämt 
att avvakta med att köpa ny då vissa tycker att det blir för 
trångt i övre gymmet. I övrigt kan nämnas att vi fortsätter 
kontrollerna och övriga planer framgår av verksamhetsplan. 

För gymsektionen 
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